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Opprop 
 
Åpen halvtime 

- Messingkvintetten ”5 fra Ljan” fra Oslo musikk- og kulturskole hadde musikalsk 
innslag. 

- Sykehjemsetaten v/Anne Berger Sørli, Bente Sæve og Turid Mood redegjorde for 
deres arbeid, bl.a. ved Langerud sykehjem. 

- Lars Ole Ørjaseter ønsket bydelsutvalget velkommen til Rock Høyenhall i 
Høyenhallparken 25.08.2012. 

- Bente Løken, Hilde Skottevig og Marit Solheim, FAU Rustad skole, tok opp 
trafikksikkerhetsplanen og uttrykte spesiell bekymring for Skullerudområdet og 
utbygging av næringsvirksomhet i området. 

- Terje Bjørnstad, Oppsal, uttrykte bekymring over planene om bygging av 
parkeringsplass ved Vetlandsveien og mener dette vil føre til økt trafikk i 
Vetlandsveien. 

- Evy Johansen, Solhøgda borettslag, mente beboere vil få økt trafikk ved bygging av 
parkeringsplass. 

- Jan Olsen støttet de to foregående innlegg og etterspurte ytterligere informasjon om 
OBOS’ planer. 

 
Saker behandlet under møte 
Sak 69 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 0 
Sak 70 /12  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 71 /12  Godkjenning av protokoll fra møtet 26.03.2012..................................................... 0 
Sak 72 /12  Protokoller til orientering........................................................................................ 0 
Sak 73 /12  Månedsrapport økonomi og tjenesteproduksjon pr mars 2012 ............................... 1 
Sak 74 /12  Sentrale budsjettjusteringer..................................................................................... 1 
Sak 75 /12  Barnehagene, rapportering per mars 2012 .............................................................. 1 
Sak 76 /12  Månedsrapport barneverntjenesten per mars 2012 ................................................. 1 
Sak 77 /12  Opptak til barnehager - gjennomgang av reglement ............................................... 2 
Sak 78 /12  Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig livssituasjon 2012 - 2015 ............. 2 
Sak 79 /12  Helsestasjon for ungdom - orientering.................................................................... 2 
Sak 80 /12  Høring - Utkast til folkehelseplan for Oslo 2013-2016 .......................................... 3 
Sak 81 /12  Flexitransport - avslutning av prøveprosjektet........................................................ 6 
Sak 82 /12  Rapport uanmeldt tilsyn - Oppsalhjemmet 14.12.2011 .......................................... 7 
Sak 83 /12  Honorering av foredragsholdere til omsorgskomiteen............................................ 7 
Sak 84 /12  Nytt valgoppgjør for Høyres gruppe i Østensjø bydelsutvalg ................................ 8 
Sak 85 /12  Utvidelse av bydelsprosjektet - Kommunale salgs og skjenkebevillinger i Oslo ... 8 
Sak 86 /12  Ved Vetlandsveien - Invitasjon til innspill fra bydelen - Område- og 
prosessavklaring ......................................................................................................................... 9 
Sak 87 /12  Søknad om fornyelse av skjenkebevilling fra Pizza Planeten AS, Plogveien 6.... 10 
 
Eventuelt 
Fire saker til eventuelt. 
 
 





Sak 69 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart godkjent. 
 

 Sak 70 /12  Informasjon fra administrasjonen 
 
Avd. sjef plan og økonomi, orienterte om følgende:  

- Bydelsadministrasjonene har flyttet til nye lokaler i Olaf Helsets vei 6 på Skullerud. 
Det er per i dag ikke anledning for besøkende å parkere på parkeringsplassen i Olaf 
Helsets vei. Det anmodes om å parkere ved parkeringen ved Skullerudstua der det er 
ledig f.o.m. kl. 1700. 

- I forbindelse med vedtak i bystyresak 64 (tilleggsforslag Sykehjemsbehovsplan) har 
byrådsavdelingen fått i oppdrag å se på muligheten for å utvikle Haakon Tveters vei 
65 til omsorgsboligformål i tett samarbeid med bydelen. Bydelen har vært i 
oppstartsmøte med byrådsavdelingen. Det vil bli satt i gang en mulighetsstudie for å se 
på alternative løsninger og muligheter for å realisere prosjektet. 

 

 Sak 71 /12  Godkjenning av protokoll fra møtet 26.03.2012 
 
Protokoll fra møtet 26.03.2012 godkjent. 
 

 Sak 72 /12  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 23.04.2012 
Protokoll tatt til orientering 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 02.05.2012 
Protokoll tatt til orientering 
Omsorgskomite 02.05.2012 
Protokoll tatt til orientering 
Oppvekstkomite 30.04.2012 
Protokoll tatt til orientering 
Eldrerådet 02.05.2012 
Protokoll tatt til orientering 
Råd for funksjonshemmede 02.05.2012 
Protokoll tatt til orientering 
Ungdomsrådet 02.05.2012 
Protokoll tatt til orientering 
Arbeidsmiljøutvalget 02.05.2012 
Protokoll tatt til orientering 
Medbestemmelsesutvalget 02.05.2012  
Protokoll tatt til orientering 
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 Sak 73 /12  Månedsrapport økonomi og tjenesteproduksjon pr mars 
2012 
 
Avd.sjef økonomi og plan, Håkon Kleven, orienterte om bydelens økonomiske status. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 31.03.2012 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 31.03.2012 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 

 Sak 74 /12  Sentrale budsjettjusteringer 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 135 000 i henhold til 

kommunaldirektørens sak 4/12.  
2. Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes med 1,162 mill. kroner i henhold til 

kommunaldirektørens sak 1/12. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
1. Funksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes med kr 135 000 i henhold til 

kommunaldirektørens sak 4/12.  
2. Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes med 1,162 mill. kroner i henhold til 

kommunaldirektørens sak 1/12. 
 

 Sak 75 /12  Barnehagene, rapportering per mars 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak vedrørende barnehagene, rapportering per mars 2012 tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Sak vedrørende barnehagene, rapportering per mars 2012 tas til orientering. 
 

 Sak 76 /12  Månedsrapport barneverntjenesten per mars 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 



Månedsrapport barneverntjenesten per mars 2012 tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per mars 2012 tas til orientering. 
 

 Sak 77 /12  Opptak til barnehager - gjennomgang av reglement 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak vedrørende opptaksreglementet til barnehagene til orientering. 
 
Oppvekstkomiteen hadde følgende alternative forslag til vedtak 
Sak om opptak til barnehagen – gjennomgang av reglement, utsettes til etter at hovedopptaket 
2012 et avsluttet. 
 
Votering  
Forslaget fra oppvekstkomiteen ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Forslaget fra oppvekstkomiteen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Sak om opptak til barnehagen – gjennomgang av reglement, utsettes til etter at hovedopptaket 
2012 et avsluttet. 
 

 Sak 78 /12  Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig 
livssituasjon 2012 - 2015 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig livssituasjon 2012 – 2015 tilsluttes. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig livssituasjon 2012 – 2015 tilsluttes. 
 

 Sak 79 /12  Helsestasjon for ungdom - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om helsestasjon for ungdom tas til orientering. 
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen vurdere å ha åpen helsestasjon for unge to 
dager i uken i stedet for en dag, selv om dette medfører lavere bemanning. 

2. Bydelsutvalget mener det er en god strategi å invitere 9. klasser på besøk på 
helsestasjonen for unge, men informasjonen bør ikke begrense seg til dette tiltaket. 

 2 



 

 3

 
 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak med tilleggsforslagene fra Britt 
Inglingstad (V). 
 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Sak om helsestasjon for ungdom tas til orientering. 
2. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen vurdere å ha åpen helsestasjon for unge to 

dager i uken i stedet for en dag, selv om dette medfører lavere bemanning. 
3. Bydelsutvalget mener det er en god strategi å invitere 9. klasser på besøk på 

helsestasjonen for unge, men informasjonen bør ikke begrense seg til dette tiltaket. 
 

Sak 80 /12  Høring - Utkast til folkehelseplan for Oslo 2013-2016 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelens høringsuttalelse til folkehelseplan for Oslo 2013-2016 tilsluttes. 
 
Omsorgskomiteen hadde følgende forslag til tilleggsvedtak 
Bydelens høringsuttalelse til folkehelseplan for Oslo 2013-2016 tilsluttes. 
Bydelsutvalget har i tillegg følgende merknader til utkast til folkehelseplan som foreslås 
innarbeidet i høringsuttalelsen: 
 
Etter siste setning i høringsuttalelsens Kapittel 3 : 
” Det er nødvendig å ha god kunnskap om hvordan påvirkningsfaktorer som kommuner og 
bydeler rår over kan påvirke folkehelsen.  Det kan gjelde levealder eller forskjellige fysiske 
og psykiske sykdommer og lidelser.  En effektiv utnyttelse av de midler som brukes for å 
bedre folkehelsen forutsetter at sammenhengen mellom ressursinnsats og resultat er rimelig 
godt kjent.  
 
Bydel Østensjø har knappe ressurser. Det er derfor viktig å vite hvilke konsekvenser økt 
innsats på områder som helsestasjon for barn, skolehelsetjeneste, barnehager og barnevern vil 
få for folkehelsen. Det kan være vanskelig å påvise en nøyaktig sammenheng mellom en viss 
ressursinnsats i kroner på et område og virkningene for levealder eller omfanget av ulike 
sykdommer. Likevel er det behov for innsikt og kunnskap som er god nok til at det muliggjør 
en rasjonell prioritering av knappe ressurser i en bydel eller kommune. Spesielt er det viktig å 
få rede på om det er områder som klart bør styrkes for å bedre folkehelsen, eventuelt ved at 
midler overføres fra andre sektorer i bydelen eller kommunen. 
 
Det er både en nasjonal og en kommunal oppgave å fremskaffe bedre kunnskap om hvordan 
forskjellige faktorer påvirker folkehelsen. Bydel Østensjø mener det er viktigere å bruke 
ressurser til denne oppgaven før det satses på folkehelsekoordinatorer i 100% stilling i alle 
bydeler innen 2016.  ” 
 
Etter siste setning i høringsuttalelsens Kapittel 4: 
Kapittel 4.2 i Forslaget til folkehelseplan peker på en rekke utfordringer som den sterke 
befolkningsveksten vil skape for kommunens organisasjon og tjenestesteder.  
Bydel Østensjø er bekymret for konsekvensene av befolkningsveksten. 



 
I sin uttalelse høsten 2011 om Kommuneplanen for 2013-2030 reiser bydelsutvalget spørsmål 
om det er mulig å finne tomter og bygge skoler, barnehager, veier og kollektivtransport for en 
slik befolkningsvekst.  
Bydelsutvalget fryktet at mange av de grønne lungene ville forsvinne dersom innbyggertallet 
holdt fram med å vokse. Samtidig ville slitasjen på de gjenværende grønne lungene bli 
uakseptabel stor.  
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen hadde følgende forslag til vedtak  
Planen er svak på å se sammenhengen mellom boforhold og folkehelse. Dårlige boforhold i 
boliger skaper utrygg livssituasjon og kan bidra til dårlig folkehelse for dem som bor der. 
Folkehelseplanen gir ikke svar på hvordan man kan sikre sunne bo- og oppvekstmiljøer  
 
Mads Jørgen Lindahl (A) hadde følgende endringsforslag:  
”Boforhold i ” i andre setning strykes. 
 
Omsorgskomiteen hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget gir uttrykk for at det er særdeles viktig at det ikke blir firt på kravene til 
boligstandard og boligkvalitet ved planlegging av nye boliger og boområder fram til 2030. 
Kravene til sol, støygrenser og utearealer må ikke reduseres.  
 
Oppvekstkomiteen hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ser at utsatte grupper sliter på boligmarkedet og mener at dette kan få 
framtidige helsemessige konsekvenser. Derfor mener bydelsutvalget at boligpolitikk vil være 
et viktig område å få fram i planen. 
 
Omsorgskomiteen hadde følgende forslag til vedtak 
Bydel Østensjø mener at det er nødvendig med en egen utredning om konsekvensene for 
folkehelsen av den forventede sterke befolkningsveksten i Oslo fram til 2030. Det gjelder bl.a. 
konsekvensene av en mulig redusert kvalitet på det kommunale tjenestetilbudet og 
konsekvensene av sterk fortetning av bebyggelsen, særlig i de østlige bydeler.  
 
A og SV v/Hanne Eldby (SV) hadde følgende forslag til vedtak 
Det er stor mangel på kommunale boliger og det bør derfor arbeides for at terskelen for å få 
slike senkes. 
 
Pål Einar Røch Johansen (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget synes det er positivt at målgruppen barn og unge er prioritert i planen. 
Bydelsutvalget vil framheve forslaget om borgerpanel som særlig viktig. 
 
Votering 
Det ble votert over alle forslagene under ett. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelens høringsuttalelse til folkehelseplan for Oslo 2013-2016 tilsluttes. 
Bydelsutvalget har i tillegg følgende merknader til utkast til folkehelseplan som foreslås 
innarbeidet i høringsuttalelsen: 
 
Etter siste setning i høringsuttalelsens Kapittel 3: 
Det er nødvendig å ha god kunnskap om hvordan påvirkningsfaktorer som kommuner og 
bydeler rår over kan påvirke folkehelsen.  Det kan gjelde levealder eller forskjellige fysiske 
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og psykiske sykdommer og lidelser.  En effektiv utnyttelse av de midler som brukes for å 
bedre folkehelsen forutsetter at sammenhengen mellom ressursinnsats og resultat er rimelig 
godt kjent.  
 
Bydel Østensjø har knappe ressurser. Det er derfor viktig å vite hvilke konsekvenser økt 
innsats på områder som helsestasjon for barn, skolehelsetjeneste, barnehager og barnevern vil 
få for folkehelsen. Det kan være vanskelig å påvise en nøyaktig sammenheng mellom en viss 
ressursinnsats i kroner på et område og virkningene for levealder eller omfanget av ulike 
sykdommer. Likevel er det behov for innsikt og kunnskap som er god nok til at det muliggjør 
en rasjonell prioritering av knappe ressurser i en bydel eller kommune. Spesielt er det viktig å 
få rede på om det er områder som klart bør styrkes for å bedre folkehelsen, eventuelt ved at 
midler overføres fra andre sektorer i bydelen eller kommunen. 
 
Det er både en nasjonal og en kommunal oppgave å fremskaffe bedre kunnskap om hvordan 
forskjellige faktorer påvirker folkehelsen. Bydel Østensjø mener det er viktigere å bruke 
ressurser til denne oppgaven før det satses på folkehelsekoordinatorer i 100% stilling i alle 
bydeler innen 2016.  
 
Etter siste setning i høringsuttalelsens Kapittel 4: 
Kapittel 4.2 i Forslaget til folkehelseplan peker på en rekke utfordringer som den sterke 
befolkningsveksten vil skape for kommunens organisasjon og tjenestesteder.  
Bydel Østensjø er bekymret for konsekvensene av befolkningsveksten. 
 
I sin uttalelse høsten 2011 om Kommuneplanen for 2013-2030 reiser bydelen spørsmål om 
det er mulig å finne tomter og bygge skoler, barnehager, veier og kollektivtransport for en slik 
befolkningsvekst.  
Bydelen fryktet at mange av de grønne lungene ville forsvinne dersom innbyggertallet holdt 
fram med å vokse. Samtidig ville slitasjen på de gjenværende grønne lungene bli uakseptabel 
stor.  
 
Planen er svak på å se sammenhengen mellom boforhold og folkehelse. Dårlige boliger 
skaper utrygg livssituasjon og kan bidra til dårlig folkehelse for dem som bor der. 
Folkehelseplanen gir ikke svar på hvordan man kan sikre sunne bo- og oppvekstmiljøer  
 
Bydel Østensjø gir uttrykk for at det er særdeles viktig at det ikke blir firt på kravene til 
boligstandard og boligkvalitet ved planlegging av nye boliger og boområder fram til 2030. 
Kravene til sol, støygrenser og utearealer må ikke reduseres.  
 
Bydelen ser at utsatte grupper sliter på boligmarkedet og mener at dette kan få framtidige 
helsemessige konsekvenser. Derfor mener bydelen at boligpolitikk vil være et viktig område å 
få fram i planen. 
 
Bydel Østensjø mener at det er nødvendig med en egen utredning om konsekvensene for 
folkehelsen av den forventede sterke befolkningsveksten i Oslo fram til 2030. Det gjelder bl.a. 
konsekvensene av en mulig redusert kvalitet på det kommunale tjenestetilbudet og 
konsekvensene av sterk fortetning av bebyggelsen, særlig i de østlige bydeler.  
Det er stor mangel på kommunale boliger og det bør derfor arbeides for at terskelen for å få 
slike senkes. 
 
Bydelen synes det er positivt at målgruppen barn og unge er prioritert i planen. 
Bydelen vil framheve forslaget om borgerpanel som særlig viktig. 
 



 

 Sak 81 /12  Flexitransport - avslutning av prøveprosjektet 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydel Østensjø viderefører ikke Flexitransport i 2013. 
2. Alle brukere av ordningen informeres snarest om at Flexitransport avsluttes 

31.12.2012.  
 
Omsorgskomiteen hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget foreslår at beslutningen om å avslutte flexitransport i vår bydel 31.12.12 
utsettes i påvente av evalueringen av prøveprosjektet og en utredning av alternative 
muligheter for å videreføre ordningen med flexitransport i bydel Østensjø. 
 
Vi vet at mange har brukt denne transporten til å komme seg til eldresentrene i bydelen. 
Noe de antagelig ikke hadde orket uten dette tilbudet. 
 
Bydelen prøver å tilrettelegge sine tjenester slik at mange som kanskje tidligere hadde vært 
nødt til å bo på sykehjem, nå foretrekker å bo hjemme. Men bydelens tjenester omfatter ikke 
tilrettelegging for sosial omgang og andre aktiviteter som bidrar til en bedre helse. 
Flexitransporten har bidratt til økt sosial omgang. Og det har i følge flere betydd mye. I tillegg 
har de følt at transporten har vært trygg og at de har blitt tatt godt vare på. 
 
Vi har mange eldre med et stort bistandsbehov som bor hjemme og som nå har hatt 
muligheter til å få hjelp til å komme seg ut. 
Vi vet at sosial omgang betyr mye for den fysiske og psykiske helsen til eldre mennesker. Vi 
har mange enslige eldre i vår bydel, en del av dem er også ensomme. 
Flexitransporten kan ha bidratt til å opprettholde almenntilstanden hos en del eldre og dermed 
ført til redusert behov for sykehjemsplasser i bydelen. 
 
Prøveprosjektet skal evalueres i løpet av første halvår 2012. Omsorgskomiteen forventer at 
det foretas en vurdering av både nytteverdien for brukerne og mulige gevinster for bydelen av 
redusert behov for ulike hjelpetiltak, bl.a. sykehjemsplasser. OMK ønsker også at muligheten 
for en videreføring av samarbeidet med bydel Nordstrand og andre bydeler utredes. 
Konsekvensene av å øke egenandelen for brukerne bør også vurderes i en slik sammenheng.  
 
Votering 
Forslaget fra omsorgskomiteen ble satt opp mot bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
11 stemte for forslaget fra omsorgskomiteen (A, SV, Frp og Nonna Martynova (H)), 3 stemte 
for bydelsdirektørens forslag (V, Erland Bakke (H) og Benjamin Bornø (H)). 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget foreslår at beslutningen om å avslutte flexitransport i vår bydel 31.12.12 
utsettes i påvente av evalueringen av prøveprosjektet og en utredning av alternative 
muligheter for å videreføre ordningen med flexitransport i bydel Østensjø. 
 
Vi vet at mange har brukt denne transporten til å komme seg til eldresentrene i bydelen. 
Noe de antagelig ikke hadde orket uten dette tilbudet. 
 
Bydelen prøver å tilrettelegge sine tjenester slik at mange som kanskje tidligere hadde vært 
nødt til å bo på sykehjem, nå foretrekker å bo hjemme. Men bydelens tjenester omfatter ikke 
tilrettelegging for sosial omgang og andre aktiviteter som bidrar til en bedre helse. 
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Flexitransporten har bidratt til økt sosial omgang. Og det har i følge flere betydd mye. I tillegg 
har de følt at transporten har vært trygg og at de har blitt tatt godt vare på. 
 
Vi har mange eldre med et stort bistandsbehov som bor hjemme og som nå har hatt 
muligheter til å få hjelp til å komme seg ut. 
Vi vet at sosial omgang betyr mye for den fysiske og psykiske helsen til eldre mennesker. Vi 
har mange enslige eldre i vår bydel, en del av dem er også ensomme. 
Flexitransporten kan ha bidratt til å opprettholde almenntilstanden hos en del eldre og dermed 
ført til redusert behov for sykehjemsplasser i bydelen. 
 
Prøveprosjektet skal evalueres i løpet av første halvår 2012. Bydelsutvalget forventer at det 
foretas en vurdering av både nytteverdien for brukerne og mulige gevinster for bydelen av 
redusert behov for ulike hjelpetiltak, bl.a. sykehjemsplasser. Bydelsutvalget ønsker også at 
muligheten for en videreføring av samarbeidet med bydel Nordstrand og andre bydeler 
utredes. Konsekvensene av å øke egenandelen for brukerne bør også vurderes i en slik 
sammenheng.  
 

 Sak 82 /12  Rapport uanmeldt tilsyn - Oppsalhjemmet 14.12.2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet 14.12.2011 og Sykehjemsetatens uttalelse, 
tas til orientering. 
 
Omsorgskomiteen hadde følgende tilleggsforsalg til vedtak 
Bydelsutvalget ber Sykehjemsetaten svare på spørsmålet fra tilsynsutvalget for 
Oppsalhjemmet i rapport av 14.12.2011 i merknad til pkt. 2. 
 
Votering 
Det ble votert over forslagene under ett. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Oppsalhjemmet 14.12.2011 og Sykehjemsetatens 
uttalelse, tas til orientering. 

2. Bydelsutvalget ber Sykehjemsetaten svare på spørsmålet fra tilsynsutvalget for 
Oppsalhjemmet i rapport av 14.12.2011 i merknad til pkt. 2. 

 

 Sak 83 /12  Honorering av foredragsholdere til omsorgskomiteen 
 
Forslag til vedtak 
Det avsettes kr 2 400 til honorering av foredragsholdere i Omsorgskomiteen. Beløpet dekkes 
av bydelsutvalgets budsjett. 
 
Karin Svendsen (A) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren komme tilbake med en sak om hvordan 
bydelsutvalget/komiteer skal forholde seg til honorering av foredragsholdere som er relevant 
for BU/komiteenes arbeid. 
 
 



Votering 
Karin Svendsen (A) trakk sitt forslag til vedtak 
 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Votering enstemmig. 
 
Vedtak 
Det avsettes kr 2 400 til honorering av foredragsholdere i Omsorgskomiteen. Beløpet dekkes 
av bydelsutvalgets budsjett. 
 

 Sak 84 /12  Nytt valgoppgjør for Høyres gruppe i Østensjø 
bydelsutvalg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Med bakgrunn i valgloven, § 11-12 (3), ber bydelsutvalget i Bydel Østensjø valgstyret om å 
foreta nytt valgoppgjør for Høyres partigruppe, da partiet, etter Ole K. Richenbergs (H) 
uttreden, mangler ett varamedlem til bydelsutvalget. 
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Med bakgrunn i valgloven, § 11-12 (3), ber bydelsutvalget i Bydel Østensjø valgstyret om å 
foreta nytt valgoppgjør for Høyres partigruppe, da partiet, etter Ole K. Richenbergs (H) 
uttreden, mangler ett varamedlem til bydelsutvalget. 
 

 Sak 85 /12  Utvidelse av bydelsprosjektet - Kommunale salgs og 
skjenkebevillinger i Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1.Bystyrevedtak av 15.02.2012, sak 52, vedrørende at alle bydelsutvalg kan vedta 
lokale åpningstider for serveringssteder i egen bydel tas til orientering.  
 
2. Bydel Østensjø ønsker ikke på det nåværende tidspunkt å delta i forsøksordningen. 

 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen hadde følgende endringsforslag til vedtak, 
pkt. 2 
Bydel Østensjø ønsker å delta i forsøksordningen. Bydel Østensjø legger til grunn at bydelens 
forskrift skal være lik gjeldende forskrift av 03.05.2006 (åpningstidsforskriften), men med de 
endringer som er nødvendige i teksten for at den skal fremstå som Bydel Østensjø sin forskrift 
vedrørende åpningstider. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 1. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble forslaget fra bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen satt opp mot 
bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 2. 
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13 stemte for bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteens forslag til vedtak (A, SV, H og V), 2 
stemte for bydelsdirektørens forslag til vedtak, pkt. 2 (Frp). 
 
Vedtak 

1. Bystyrevedtak av 15.02.2012, sak 52, vedrørende at alle bydelsutvalg kan vedta lokale 
åpningstider for serveringssteder i egen bydel tas til orientering. 

2. Bydel Østensjø ønsker å delta i forsøksordningen. Bydel Østensjø legger til grunn at 
bydelens forskrift skal være lik gjeldende forskrift av 03.05.2006 
(åpningstidsforskriften), men med de endringer som er nødvendige i teksten for at den 
skal fremstå som Bydel Østensjø sin forskrift vedrørende åpningstider. 

 

 Sak 86 /12  Ved Vetlandsveien - Invitasjon til innspill fra bydelen - 
Område- og prosessavklaring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Administrative bemerkninger til område- og prosessavklaring til planinitiativ ved 
Vetlandsveien (parkeringsplass) tilsluttes.  
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende to tilleggsforslag til vedtak 
1. Det kan synes som et godt forslag for å avlaste trafikken fra nord til Trasop Idrettsanlegg 

at det etableres parkeringsplasser på området sør for grusbanen, ved krysset 
Vetlandsveien/Vetlandsfaret. 

 
Etter BMK-komiteens befaring på området, og med det forbehold at kartgrunnlaget i 
saken foreløpig ikke er veldig godt, vil bydel Østensjø be om at det i det videre arbeidet 
vurderes å flytte området nærmere der turstien kommer inn fra nordvest, at man søker å 
bevare de furutrærne som står på området og at det spesifiseres nærmere hvor mange p-
plasser som ønskes anlagt. 

 
2. Bydelen vil oppfordre til at man i det videre arbeidet også vurderer mulighetene for å 

begrense parkeringen på det foreslåtte området, f.eks. ved å tillate gratis parkering i inntil 
3 timer på hverdager og fri parkering i helgene samt at det settes av plass til 
sykkelparkering. 

 
Mads Jørgens Lindahl (A) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Bydel Østensjø ønsker ikke mer biltrafikk i området. 
 
Det bes om at det gjøres en trafikkanalyse for å avklare om tiltaket vil virke avlastende eller 
vil kunne føre til mer biltrafikk. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslaget fra Britt Inglingstad (V), pkt. 1 
Votering enstemmig 
 
Så ble det votert over forslaget fra Britt Inglingstad (V), pkt. 2 
Forslaget falt med 5 stemmer for (H og V) og 10 stemmer mot (A, SV og Frp) 
 



Deretter ble det votert over forslaget Mads Jørgen Lindahl (A), første avsnitt 
Forslaget ble vedtatt med 10 stemmer for (A, SV og Frp) og 5 stemmer mot (H og V) 
 
Til slutt ble det votert over forslaget fra Mads Jørgen Lindahl (A), andre avsnitt. 
Forslaget ble vedtatt med 10 stemmer for (A, SV og Frp) og 5 stemmer mot (H og V) 
 
Vedtak 

1. Administrative bemerkninger til område- og prosessavklaring til planinitiativ ved 
Vetlandsveien (parkeringsplass) tilsluttes.  

 
2. Det kan synes som et godt forslag for å avlaste trafikken fra nord til Trasop 

Idrettsanlegg at det etableres parkeringsplasser på området sør for grusbanen, ved 
krysset Vetlandsveien/Vetlandsfaret. 
Etter BMK-komiteens befaring på området, og med det forbehold at kartgrunnlaget i 
saken foreløpig ikke er veldig godt, vil Bydel Østensjø be om at det i det videre 
arbeidet vurderes å flytte området nærmere der turstien kommer inn fra nordvest, at 
man søker å bevare de furutrærne som står på området og at det spesifiseres nærmere 
hvor mange p-plasser som ønskes anlagt. 
 
Bydel Østensjø ønsker ikke mer biltrafikk i området. 
 

3. Det bes om at det gjøres en trafikkanalyse for å avklare om tiltaket vil virke avlastende 
eller vil kunne føre til mer biltrafikk. 

 

 Sak 87 /12  Søknad om fornyelse av skjenkebevilling fra Pizza 
Planeten AS, Plogveien 6 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Østensjø anbefaler fornyet skjenkebevilling for Pizza Planeten AS, Plogveien 6.  
 
Votering  
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydel Østensjø anbefaler fornyet skjenkebevilling for Pizza Planeten AS, Plogveien 6.  
 
 
Eventuelt 

- Mads Jørgen Lindahl (A) orienterte om status i arbeidet i Trafikkutvalget. 
- Britt Inglingstad (V) oppfordret alle til å møte opp på bydelsdagene som finner sted 

29.05-03.06. 
- Britt Inglingstad (V) minnet om åpningen av Våtmarkssenteret ved Bakkehavn 

barnehage 12.05.2012. 
- Pål Einar Røch Johansen (A) oppfordret administrasjonen til å orientere ungdomsrådet 

om BU-vedtakene der man har tatt inn ungdomsrådets forslag til vedtak. 
 
 
 
 
Bydel Østensjø, 12.05.2012 
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Kristin Sandaker (A)       Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 
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